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P E R S I N F O R M A T I E

Deskundigen ondersteunen oproep aan Tweede Kamer

William Schrikker Groep:
Behoud van specialistische jeugdzorg bespaart ruim 20 miljoen euro!

Deskundigen en werkers in het domein van jeugdzorg en de gehandicaptenzorg
ondersteunen het standpunt van de William Schrikker Groep dat het verdelen van de
landelijke specialistische jeugdzorg over 15 provinciale bureaus voor reguliere
jeugdzorg leidt tot afname van (verantwoorde) zorg, capaciteitsproblemen in de
jeugdzorg en een kostenverslindende decentralisatie.
In een oproep aan de Tweede Kamer die aanstaande donderdag over de (specialistische)
jeugdzorg spreekt, wijst de William Schrikker Groep op de fatale gevolgen voor de nu
nog aanwezige specialistische jeugdzorg voor 6000 gehandicapte en chronisch zieke
kinderen. Ook is berekend dat het hele traject van overdracht van pupillen, mensen,
kennis e.d. meer dan 20 miljoen euro gaat kosten. Volgens de William Schrikker Groep
kan dat geld beter worden besteed aan verbetering van de jeugdzorg en het wegwerken
van de wachtlijsten.

Volgens de landelijk werkende instelling in Amsterdam zijn veel vragen rondom de Wet op
de Jeugdzorg en met name de inpassing van specialistische jeugdzorg daarin nog steeds niet
beantwoord door de verantwoordelijke bewindslieden van VWS en Justitie. Aan de
Kamerleden is in de zgn Update 6 een lijstje “met zomaar wat vragen uit een heel arsenaal
van onduidelijkheden” overhandigd. Ook heeft de William Schrikker Groep een lijst van
statements van deskundigen en betrokkenen samengesteld. Die statements ondersteunen de
oproep van de instelling voor specialistische jeugdzorg. Inmiddels hebben ook de
Ondernemingsraad en de Pleegouderraad zich via brieven tot de leden van de Tweede Kamer
gericht.

Noot voor de redactie:
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met:
Paul Custers, senior adviseur Public Affairs 020-3989777 of 06-46601450;
Mr. Marieke Simons, Bestuurssecretaris, 020-3989777 of 06-24648909

Bijlagen:
01 Vragen aan de Minister van Justitie
02 Statements van deskundigen en betrokkenen

01 Vragen aan de Minister van Justitie

EXCELLENTIE,
Kunt u aangeven:

Waarom gehandicapte kinderen met een IQ vanaf 50 door de gewone jeugdzorg geholpen moeten
worden? Terwijl de internationaal geaccepteerde norm is dat bij kinderen met een IQ tot 70/75 sprake is
van een handicap en zij recht hebben op gespecialiseerde zorg? En dat zelfs tot IQ 85 in sommige gevallen
aanspraak is op gespecialiseerde zorg, zoals ook in het rapport van het CVZ 1 duidelijk wordt verwoord?
En als er dan ook nog sprake is van opvoed- en opgroeiproblemen, is er toch zeker gespecialiseerde

                                                



jeugdbescherming en jeugdreclassering nodig? Hoe garandeert de Minister het recht op deze
specialistische jeugdzorg?

Waarom de William Schrikker Groep gehandicapte kinderen vanaf IQ 50 actief moet overdragen aan de
Bureaus Jeugdzorg? De William Schrikker Groep blijft toch tot op de dag van vandaag groeien? Alle
Bureaus Jeugdzorg dragen toch nog steeds gehandicapte kinderen over aan de William Schrikker Groep,
omdat zij aangeven niet die expertise te hebben om de specialistische jeugdzorg te kunnen bieden?
Worden daar de wachtlijsten niet alleen maar langer van?

Waarom bijna alle uitvoerend werkers van de Bureaus Jeugdzorg hun directies tegenspreken? Bijna alle
mensen op de werkvloer bij de Bureaus Jeugdzorg geven toch aan die gespecialiseerde jeugdzorg aan
gehandicapte kinderen niet te kunnen en te willen leveren?

Waarom gespecialiseerde jeugdreclassering voor jeugdige gehandicapten, die een strafbaar feit hebben
gepleegd, wordt opgedoekt? Het staat toch vast dat deze jeugdigen gespecialiseerde jeugdreclassering
nodig hebben om recidive te voorkomen en de veiligheid van de maatschappij daarbij gebaat is?

Waarom de bestuurlijke afspraken over het behoud van specialistische zorg voor specifieke doelgroepen
dreigen te worden geschonden?

Waar de 20 miljoen euro vandaan komt om gespecialiseerde jeugdzorg te laten verdwijnen? De jeugdzorg
kan dat geld toch beter besteden, zoals aan het wegwerken van de wachtlijsten?

Waarom er onnodige risico’s worden genomen met de veiligheid van de meest kwetsbare doelgroep van de
samenleving: gehandicapte en chronisch zieke kinderen die jeugdzorg nodig hebben?

02 Statements van deskundigen en betrokkenen

� “Als er één groep is voor wie we bijzondere zorg met kracht moeten verdedigen, dan is het wel voor
kinderen met een handicap. De expertise die is opgebouwd voor deze wel heel bijzondere en zorgintensieve
groep is van grote waarde. Het is dus zaak dat binnen de in gang gezette modernisering van jeugdzorg de
zorg voor gehandicapte kinderen goed wordt ingepast.”

Mr. M.J. Cohen, burgemeester van Amsterdam tijdens het jubileumsymposium van de William Schrikker
Groep in 2003

� “Daar waar specialistische jeugdzorg ondergeschikt wordt gemaakt aan ambtelijke, politiek-bestuurlijke
procedures, regelgeving en financiële afwegingen verdwijnt het kind dat onze (specialistische) zorg zo hard
nodig heeft uit zicht. Ik hoop en verwacht dan ook dat de volksvertegenwoordigers het betreurenswaardige
voornemen van het Kabinet een halt toeroepen.”

Ton Moolenaar, voorzitter BMJ, Belangenvereniging voor Medewerkers in de Jeugdbescherming en
Jeugdreclassering

� “Al meer dan tien jaar adviseer ik de William Schrikker Groep. Zij voert een zeer kindgericht beleid,
pedagogisch goed onderbouwd. Ook deze expertise zal verloren gaan als de landelijk werkende William
Schrikker Groep wordt ‘opgedeeld’ over de verschillende provincies. Een gezamenlijk en eenduidig beleid
is dan niet meer mogelijk. Dit zou een bijzonder groot verlies zijn voor de jeugdzorg als geheel.”

Dr. A.M. Weterings, pedagoog, senioronderzoeker, gastmedewerker aan de Universiteit Leiden, Afd.
Orthopedagogiek

� “Uit onze decennialange ervaring weten wij dat de jeugdzorg voor gehandicapte kinderen, zoals uitgevoerd
door de William Schrikker Groep, een specialistische deskundigheid en aanpak vereist.”

Mr. Anton Westerlaken, voorzitter Raad van Bestuur ’s Heeren Loo Zorggroep



• Het AKJ heeft regelmatig te maken met cliënten van de WSG. Deze vragen een aanpak 'op maat'. Bezint eer
gij begint met herstructureren. Behoudt het goede!

Jan Zandijk, directeur a.i. stichting Advies- en Klachtenbureau Jeugdzorg

� “...in het voorgaande is een aantal ontwikkelingen geschetst in verband met de komst van een nieuwe
doelgroep voor de Bureaus Jeugdzorg: de jeugdigen met een lichte verstandelijke beperking en hun ouders.
Stagnatie en plaatsingsuitval lijken onvermijdelijk...”

Prof. dr. E.J. Knorth & prof. dr. A.J.J.M. Ruijssenaars in het Tijdschrift voor Orthopedagogiek,
december 2005

� "Een sluitende ketenzorg is wat we willen voor onze LVG-jongeren. Voor de gespecialiseerde hulpverlening
aan kinderen en jeugdigen met een licht verstandelijke handicap - zoals die geboden wordt door de
orthopedagogische behandelcentra in Nederland - is de samenwerking met het specialistische
casemanagement van de William Schrikker Groep al jaren een waardevolle en versterkende schakel in de
keten gebleken".

Dhr. J. Duenk MHA  voorzitter Landelijk Kenniscentrum LVG en bestuurder De Reeve

� “Alle kinderen hebben rechten, dus ook kinderen met een handicap. Het Internationale Verdrag inzake de
Rechten van het Kind garandeert alle kinderen met lichamelijke en geestelijke beperkingen recht op
deskundige en gespecialiseerde jeugdzorg.”

Mr. Stan Meuwese, directeur Defence for Children International

� “Als u nu daarvoor zorgt, zorgen wij wel voor de kinderen”.

Pleegouderraad WSG in brief aan Tweede Kamer over behoud specialistische zorg

� “Al jaren achtereen is er een forse groei van de maatregelhulp in vergelijking met collega organisaties. Ter
informatie: in 2001, zo’n 2500 jeugdigen, momenteel meer dan 5000 jeugdigen met een OTS of Voogdij.
Overheveling van onze organisatie betekent op langere termijn onvermijdelijk dat de kritiek op de jeugdzorg
alleen maar toeneemt. Specifieke deskundigheid die verloren gaat, heeft zijn weerslag op het jeugdzorgveld
als geheel”.

Ondernemingsraad William Schrikker Groep in brief aan Tweede Kamer

� “Trajectbegeleiding voor jeugdigen met een handicap is een vak apart, natuurlijk moet dit door specialisten
worden gedaan”.

Mw. A. Juli, directeur MEE Nederland


